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1. Bestuurssamenstelling 

Drie leden hebben te kennen gegeven om per januari 2023 het bestuur te verlaten. Het betreft 

Ingeborg Schroor-van Loenen, Natasja Schut en Esther van de Leij. Wij willen hen hartelijk bedanken 

voor hun inzet binnen het bestuur en voor het dorp. Martin Eikelboom blijft aan als voorzitter tot 1 

april 2023. Gerrit Ormel blijft aan als penningmeester.  

Al is dit niet in 2022 gebeurt is het wel goed het volgende hier te melden. Er is een oproep gedaan 

onder de leden en op Facebook voor nieuwe bestuursleden. Julia Bolhuis, John Happel, Carel Jansen 

en Alie Schokker hebben zich gemeld om toe te treden tot het bestuur. De leden worden gevraagd 

om tijdens de eerstvolgende ledenvergadering in te stemmen met hun kandidatuur. 

 

2. Overleg met het college van B&W / Leefbaarheidsadviseur 
 
Dorpsbelangen kan leefbaarheidsadviseur Rita Hulst inschakelen voor lopende zaken. Dorpsbelangen 

heeft meerdere keren rechtstreeks contact opgenomen met de leefbaarheidsadviseur voor 

informatie. Daarnaast heeft zij een actieve rol gespeeld bij de realisatie van het Aduard 825 Park. 

Het is belangrijk om te vermelden dat inwoners van Aduard hun eigen klachten of aandachtspunten 

het beste kunnen melden bij de gemeente Westerkwartier. Dit kan bijvoorbeeld telefonisch, via de 

website of WhatsApp. 

Dit jaar heeft er geen overleg plaatsgevonden met het college van B&W, ook niet met de nieuwe 

dorpswethouder. 

 

3. Verkeer in Aduard 

Heereweg 

Bij de gemeente waren meerdere klachten binnengekomen over de locaties waar de straatjuwelen 

stonden in de Heereweg. Een klankbordgroep, in samenwerking met de gemeente, heeft dit 

probleem aangepakt en alternatieve oplossingen voorgesteld. Uiteindelijk heeft het college van B&W 

op aanbeveling van de afdeling verkeer van de gemeente besloten tot de meest optimale plaatsing 

van de straatjuwelen en deze ook vast te maken. Dorpsbelangen heeft geen actieve rol gespeeld in 

dit proces, maar zijdelings wel. Twee leden van het bestuur wonen namelijk aan de Herestraat, 

waarvan één lid deelnam aan de klankbordgroep. 

Burgemeester Seinenstraat 

Er is een parkeerverbod ingesteld langs de Burgemeester Seinenstraat, specifiek op het gedeelte van 

de Hofstraat tot aan autobedrijf Smits. Dit was nodig omdat er veel auto's geparkeerd stonden, wat 

leidde tot onveilige situaties. Dorpsbelangen heeft niet bemiddeld in deze zaak, maar wel de 

gemeente laten weten dat er een oplossing moest komen voor de onveilige situatie. Uiteindelijk is de 

kwestie opgelost door directe samenwerking tussen de gemeente en de omwonenden. 



 

 

4. Ledenadministratie / AVG 
 

De ledenadministratie is altijd een onderdeel dat veel aandacht vereist vanwege voortdurende 

mutaties. Om te voldoen aan de AVG-richtlijnen moest bepaalde informatie worden verwijderd 

waarvoor geen toestemming was gegeven, zoals telefoonnummers. Inmiddels zijn, zoals te lezen 

verderop onder ‘contributiebrieven’, de e-mailadressen van de leden aan de administratie 

toegevoegd. 

 
5. Woonvisie 

 
Er heeft een overleg plaatsgevonden tussen Dorpsbelangen, de gemeente, het ingehuurde bureau 

dat de woningvisie ontwikkelt, woningbouwvereniging Wold en Waard, en andere geïnteresseerden 

uit het dorp. Tijdens dit overleg kon Dorpsbelangen wensen doorgeven met betrekking tot de 

benodigde woningbouw in het dorp. Een terugkoppeling van dit overleg, evenals diverse 

presentaties, zijn gepubliceerd op de website. 

Er zal een vervolgsessie plaatsvinden waarbij alle inwoners worden betrokken en waarin de 

definitieve plannen worden gepresenteerd. Deze sessie staat gepland voor later in 2023. 

 
6. De Lindt 

 
Er is geen voortgang te melden met betrekking tot het uitgraven van de Lindt. Een aantal 

dorpsbewoners heeft hun tijd en kennis aangeboden aan de gemeente om mee te denken, maar op 

dit moment heeft de gemeente geen capaciteit om dit project op te pakken. 

 
7. Communicatie 

Contributiebrieven 

Zoals gebruikelijk is er dit jaar één keer een brief verstuurd om de contributie te innen. Naar 

aanleiding daarvan hebben 86 leden gehoor gegeven aan een oproep hun e-mailadres door te geven 

zodat het bestuur met hen kan communiceren via email. De kosten voor het printen en versturen van 

brieven zijn vrij hoog, maar door de brieven zelf te bezorgen heeft het bestuur aanzienlijk bespaard 

op kosten. 

Social media 

Het bestuur maakt incidenteel gebruik van Facebook, zowel via de eigen pagina van Dorpsbelangen 

als die van Meroekels. 

Dorpsbelangen heeft ook een Twitter-account, maar hier wordt geen actief gebruik van gemaakt. 



 

e-mail 

Bij de laatste contributiebrief is aan de leden gevraagd of ze via e-mail geïnformeerd willen worden. 

Indien ja, konden ze dit doorgeven via de website of schriftelijk. Alle toestemmings-e-mails en 

papieren brieven zijn digitaal bewaard. 

In 2022 zijn deze e-mailadressen nog niet gebruikt. 

Website Aduard 800 

De website van Dorpsbelangen is volledig vernieuwd, met dank aan Erik Pijp van Studio Pijp. Erik's 

bedrijf is gevestigd hier in Aduard. 

De website bevat veel informatie. Er is ook een mogelijkheid om een agenda te hebben waarin alle 

activiteiten uit het dorp vermeld worden. 

De website voldoet aan de AVG-richtlijnen. Een privacyverklaring is opgesteld met hulp van 

Groninger Dorpen. 

De website aduard800.nl met alle foto's van de Aduard 800-viering, is ondergebracht op de 

Dorpsbelangen-website: aduard800.dorpsbelangenaduard.nl. 

Op de website zijn korte verslagen van bestuursvergaderingen, nieuwsberichten en aankondigingen 

van het afgelopen jaar geplaatst. 

 

8. Jeugdwerk Aduard 

DB heeft dit jaar opnieuw financiële ondersteuning geboden aan het jeugdwerk. 

Jeugdwerk heeft het afgelopen jaar drie activiteiten georganiseerd, namelijk een lasergame in maart, 

een buitenspeelactiviteit in mei en onze traditionele huttenbouw in augustus. 

De lasergame was een groot succes, hoewel we organisatorisch wat routine misten vanwege de 

langdurige lockdown die net voorbij was. Dit zorgde voor wat onvrede onderling, waardoor een 

aantal vrijwilligers is gestopt. 

Met vijf personen in het kernteam van Jeugdwerk hebben we vervolgens de buitenspeeldag in mei 

georganiseerd. Ondanks het slechte weer hebben de kinderen ervan genoten. 

Daarna zijn we begonnen met de organisatie van de Huttenbouw. Ook de Huttenbouw was een groot 

succes, hoewel we iets minder deelnemers en vrijwilligers hadden dan gebruikelijk. Dit kwam mede 

doordat veel mensen nog op vakantie waren in de laatste week van de vakantie. Desondanks hebben 

we alleen maar positieve feedback ontvangen. 

Helaas is er nog één persoon gestopt binnen het kernteam, waardoor we nu nog maar vier 

kernteamleden over hebben. Dit is eigenlijk te weinig. Dus als er nog mensen zijn die samen met ons 

willen werken aan activiteiten voor de jeugd, meld je dan aan voor het kernteam! 



 

9. Sinterklaas 
 
Dorpsbelangen ondersteunt elk jaar de Sinterklaascommissie met een financiële bijdrage. Vanuit de 

commissie is er echter een melding gemaakt dat er in de komende jaren mogelijk een grotere uitgave 

aan zit te komen, omdat Sinterklaas wellicht een nieuw pak wil hebben. 

 
10. Storing Brug 

 
Naar aanleiding van de laatste stremming van de brug bij Aduard heeft Dorpsbelangen contact 

opgenomen met Rijkswaterstaat (RWS). RWS heeft overleg gehad met de gemeente en provincie om 

te bespreken hoe ze het beste de omwonenden kunnen informeren over storingen, hoe ze in de 

toekomst beter kunnen communiceren, en waarom er storingen zijn opgetreden. Ook het niet tijdig 

aanpassen van de matrixborden wordt aangepakt. 

Dorpsbelangen vond het lastig om de juiste mensen te bereiken, omdat er bij een storing zoveel 

instanties betrokken zijn. RWS heeft beloofd om de communicatie te verbeteren bij dergelijke 

calamiteiten. Dit kan betekenen dat Dorpsbelangen en/of inwoners van Aduard benaderd kunnen 

worden om tijdens een calamiteit informatie te communiceren. 

 

11. Pilot dorpsraad 

Het bestuur is betrokken geweest bij een pilot in de gemeente waar drie dorpen aan hebben 

deelgenomen. Er zijn twee overleggen bijgewoond waarin de besturen werden geholpen met 

verschillende aspecten van het besturen van een vereniging. De onderwerpen die Dorpsbelangen 

wilde behandelen, mochten ze zelf bepalen. Dorpsbelangen heeft gekozen voor de onderwerpen 

dorpsbudget, communicatie en het activeren en stimuleren van vrijwilligers. De pilot zal worden 

voortgezet in 2023. 

 

12. Feestverlichting 

Dorpsbelangen heeft een peiling gedaan om te achterhalen of er draagvlak was voor het ophangen 

van feestverlichting tijdens de kerstdagen op de hoofdwegen van het dorp. Echter, aangezien er geen 

aanmeldingen of interesse vanuit het dorp waren, heeft het bestuur besloten om hier zelf geen 

verdere energie in te steken. Het idee voor feestverlichting tijdens de kerstdagen is dus niet verder 

uitgewerkt. 

 

 

 

 



 

13. Dorpsbudget 
 
Een budget van ongeveer 4.500 euro per jaar wordt door de gemeente aan Dorpsbelangen Aduard 

gegeven. 

Het doel van deze subsidie is om leefbaarheidsinitiatieven in de dorpen meer ruimte te geven en de 

regie voor leefbaarheid bij dorpen zelf neer te leggen. Subsidie wordt verleend aan 

dorpsverenigingen, die met de verkregen subsidie inwonersinitiatieven financieel kunnen 

ondersteunen. Bij de beoordeling van inwonersinitiatieven kunnen zij zich laten bijstaan door een 

adviescommissie. 

Naast de jaarlijks terugkerende uitgaven is er het afgelopen jaar geen subsidieaanvraag geweest 

vanuit het dorp voor dit toch al behoorlijke budget. 

Op onze website kun je meer informatie over deze subsidieregeling lezen. 

 
14. Speeltuin de Lindt 

 

Machteld van der Zee heeft namens de Schans een verzoek gestuurd om een speelvoorziening te 

creëren in de groenstrook aan de Lindt. De woningcorporatie draagt financieel bij, en er is aan 

Dorpsbelangen een bijdrage van €500 gevraagd. Het bestuur heeft hiermee ingestemd, omdat het 

bijdraagt aan de leefbaarheid van het dorp en er een duurzame voorziening komt die ook 

herbruikbaar is wanneer de Lindt in de toekomst wordt uitgegraven. 

De speeltuin is echter nog niet gerealiseerd omdat er nog geen overeenstemming is bereikt met de 

gemeente. 

 
15. Bestuursvergaderingen 

 

Het bestuur heeft 6 keer vergaderd, waarbij de vergaderingen plaatsvonden bij iemand thuis. 

 

 


